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Prov inc i e  F levo land   N o t a  C o m m i s s i e  
 
 

 
    

    

    

    

    

    

Onderwerp: 

Inventarisatie percelen koolzaad 

 

Samenvatting: 

PS heeft op 26 mei jl. een motie van de ChristenUnie aangenomen om  

 te onderzoeken welke percelen, behorend aan provincie en gemeenten, 

geschikt zijn voor de teelt van koolzaad en  

 wanneer uit de inventarisatie percelen beschikbaar blijken, deze in overleg 

met de afnemer beschikbaar te maken voor de teelt van koolzaad, aan te 

vangen komende herfst. 

 

Het onderzoek naar provinciale en enkele andere gronden was ten tijde van de 

motie al afgerond. Bij de afdeling Wegen en Verkeer is geïnformeerd of er 

mogelijkheden zijn in provinciale weg- en waterbermen en reserveringsgronden voor 

wegen. 

Hier blijken geen mogelijkheden te zijn. Grotere oppervlakten zijn verpacht aan 

boeren en deze zijn vrij te telen wat ze willen. Het is voor de Flevolandse 

akkerbouwers economisch geen interessant gewas. De overige, niet verpachte 

stroken zijn te klein, te smal of ongelukkig gesitueerd, zodat bijv. machinaal oogsten 

niet mogelijk is. 

Stichting Het Flevo-landschap heeft laten weten geen mogelijkheden te zien voor de 

teelt van koolzaad. 

BV Erf, die een grote oppervlakte landbouwgrond in Flevoland beheert, onderzoekt 

momenteel of ze jaarlijks 70-100 ha van de 400 ha niet-biologische grond in zullen 

zetten. Onlangs heeft hierover een overleg plaatsgevonden tussen BV Erf, 

Praktijkonderzoek Plant en Omgeving (PPO), Provincie Flevoland en OPEK (de 

organisatie die de olie gaat produceren). OPEK en BV Erf gaan nog bilateraal 

verder praten. BV Erf stapt er alleen in als er een economisch perspectief is.  

 

De inventarisatie bij de gemeenten is gestart in juli 2004 door middel van een brief, 

die GS heeft gestuurd aan de gemeenten met de vraag of zij gronden beschikbaar 

hebben. (zie bijlage)  

Als de gemeenten begin september nog niet gereageerd hebben, zullen wij ze 

telefonisch benaderen, zodat we daar op 16 september in de commissie een beeld 

van kunnen geven. 


